
Till ledningen för Ålands Gymnasium 

Under ett läsår har vi jobbat med den nya läroplanen för samhälleliga och sociala programmet 

som blev godkänd 07.06.2016. Vi lärare har funnit att det finns flera bedömningskriterier som 

överlappar varandra, vilket har gjort det till en utmaning att undervisa inom vissa 

examensdelar. Detta på grund av att den nuvarande läroplanen är en blandning av olika 

läroplaner från både Sverige och fastlandet samt också av den tidigare läroplanen för 

programmet. Det blir svårt för en lärare att ge kvalitativ undervisning om samma saker flera 

gånger. Detta skapar frustration bland både studerande och undervisande lärare. 

Det är också oklart vilken behörighet sociokanter har i yrkeslivet, vilket leder till att 

utbildningens syfte blir oklart.  

Studerande från sociala och samhälleliga programmet har redan uppmärksammat en del av 

denna problematik i samband med sitt informationstillfälle den 2 februari 2017. Nu vill även 

vi lärare uppmärksamma problematiken med utbildningen.  

För att sociokantutbildningen ska bli en mer fungerade helhet, både med tanke på de 

studerandes framtida anställningsbarhet i yrkeslivet samt deras studietid, är det nödvändigt att 

se över innehållet och strukturera upp de olika examensdelarna.  

Om man går in för Reform 2018 skulle det vara idé att anamma rikets Barnledautbildning i 

sin helhet. Det vill säga att både yrkesbenämningen och titeln på utbildningen ändrar namn.  

Överlag anser vi lärare att det vore idé för ledningen för Ålands Gymnasium att se över och 

utvärdera hur den nya läroplanen för samhälleliga och sociala programmet har fungerat, 

eftersom detta är en speciellt utformad läroplan som endast finns på Åland. 
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